
Zápis - jednání  
VV ČKS 08/2022 

27.12.2022 - 21:00 - Google Meet


Přítomni: 

Daniel Valeš, Lukáš Filip, Aneta Lešanská, Jakub Máša, Tomáš Voda


Omluveni:

Denisa Kolářová 

Úvod 
- Předseda VV zahájil jednání. VV pokračoval jednotlivými body dle zaslaného programu. 


Aktuální informace, účetnictví a platby  
- Předseda VV informoval o indispozici účetní ČUS která zpracovává kompletní účetnictví.


Žádost ČKS o dotaci na rok 2023 z titulu NSA a s ní spojené dokumenty

- Předseda VV informoval přítomné o aktuálním stavu příprav podkladů pro žádosti k 

jednotlivým výzvám NSA. Dále informoval o vyřazení některých sportů z podpory pro rok 
2021 z financování NSA a nezbytnosti dostatečně kvalitně zpracovaných podkladů pro výzvy 
NSA. Původní termín podání žádosti byl 30.12.2022. Rozhodnutím NSA z 22.12.2022 
přesunut termín na 9.1.2023 společně se změnou požadavků a systematiky výpočtu. 
Předseda VV představil dokládané dokumenty.


- VV uložil předsedovi ČKS potvrdit “Čestné prohlášení o vykonávání činnosti trenérem dle 
bodu 2.6 Výzvy NSA”  a podat společně s dalšími podklady a žádostí na NSA.


	 

Příprava vyhodnocení činnosti reprezentace a talentované mládeže, vyúčtování 

- Na dané téma proběhla diskuze o možnostech způsobu a termínu konání hodnocení s 
možností účasti zástupce NSA. Podle zúčastněných je možné hodnocení udělat formo online 
(Google Meet, případně MS Teams). Návrh termínu konání veřejného slyšení formou online 
prezentace 4.2. nebo 5.2.2023.


Akce reprezentace 2023 – aktualizované informace  
- WKC U19 v termínu 7.-9.4.2023 - Gent (Belgie)

- WKC U21 v termínu 10.-15.7.2023 - v jednání Kutná Hora (Česká Republika), případně FRA

- EWC U15 v termínu 13.-15.7.2023 - v jednání Kutná Hora (Česká Republika), případně PL

- KWC U17 v termínu 1.-2.7.2023 - Eindhoven (Nizozemsko)

- WKC SEN v termínu 20.-29.10.2023 - v jednání s reprezentaci možnosti a možná rizika 

(bezpečností, epidemiologická i finanční). Od IKF zatím nejsou k dispozici žádné bližší 
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informace. GS znovu zaurguje včetně dotazu na aktuální stav bezpečností a epidemiologická 
opatření. 


Žádost TKC Děčín o příspěvek na Elbe Cup (již jste obdrželi přímo od žadatele 
- Po diskuzi k danému tématu VV zamítl možnost přidělení příspěvku. Důvody pro odmítnutí 

příspěvku: rozpočtované náklady neodpovídali skutečným vyúčtovaným nákladům a dále, že 
žádost byla podána až po uskutečnění turnaje.





	 	 	 	 	 	 	 	 Zapsal: Tomáš Voda
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